
 
 

 

Referat fra møde i skolebestyrelsen. 

Onsdag 24. april 2024, kl. 19.00-21.00 i personalerummet på Limfjordsskolen. 

Der serveres lidt sødt til kaffen. 

Deltagere: Rie Pripsø, Carsten Borrisholt, Anja Primdahl, Tina Randrup, Claus Thomsen, Casper 
Sand, Nikolaj Møller, Anne Honoré, Anne Friis Kristensen, Alice H. Petersen, Liva Bjerregaard, 
David Lin, Anette Kjeld Toft. 

Afbud: Carsten Pilevin Carbel, Jakob Jalk. 

Uden afbud: Janni Pedersen. 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 

Der afholdes Skr. prøver i den 
kommende uge, med start 02.05. 
Skolens wifi er ustabilt, vi er p.t. i 
gang med at finde en løsning, der i 
første omgang skal sikre, at de skr. 
prøver kan gennemføres problemfrit. 
 

 Status på planlægning af skoleåret 
2024/2025 
Vi er så småt i gang med 
planlægningen. Status på klasser: Se 
sidste referat.  
Vi forventer at slå en lærerstilling op i 
Lagunen og desuden en eller to 
pædagogstillinger. 
Fagfordelingen går i gang d. 25.04. 
På specialområdet starter man med 
klassedannelser. 
 

           Der er i løbet af skoleåret sket en  
           stigning i elevtallet.  
 
          En medarbejder går på pension. 
 

 Ny håndtering af skolecomputere i 
indskolingen (almen) 
 
Vi har p.t. ikke computere nok til alle 
elever. Baggrunden er, at der har 
været en del skader og slitage på 
vores computere, som først udskiftes 
i 2026. 
 
Der er anskaffet tre computerskabe til 
indskolingen, så der nu eksisterer tre 
klassesæt på 0. - 2. årgang.  De 
overskydende computere bruges som 
erstatningscomputere. 
  



 
 Dimission 27. juni, kl. 17. 

 
 

 Skoleudviklingssamtale  
 
Fremadrettet involveres 
skolebestyrelsen i 
skoleudviklingssamtalen, der er p.t. 
ikke truffet beslutning om hvilken 
dialogisk form, forvaltningen vi 
foreslå.  
Casper Sand gennemgår de 
væsentligste punkter fra samtalen 
med forvaltningen. Se i øvrigt bilaget.  
 

 Status på skolestruktur 
Casper Sand har videresendt et brev 
fra forvaltningen til bestyrelsen med 
en procesplan for det videre 
skolestrukturarbejde samt tre forslag 
vedr. ledelse, bygningsfællesskab og 
it. Planen behandles første gang på 
udvalgsmøde i maj.   

2. Fast punkt:  
Orientering om budget/regnskab. 

 

 Budget 2024  
Vi har i sidste uge fået udmeldt en 
budgetramme for 2024 fra 
forvaltningen.  
Vi afleverer en negativ forventning i 
størrelsesorden -2.0 mio. kr.  
Forvaltningen udmelder senere, at vi i 
indeværende budgetår ikke modtager 
de forventede 1,4 mio. kr. til 
finansiering af undervisningen af de 
ukrainske børn. Opgaven løses af   
Limfjordsskolen for Struer Kommune. 
Underfinansieringen drøftes mellem 
Casper Sand og økonomiafdelingen, 
da beslutningen forekommer 
uhåndterbar for skolen. 
Limfjordsskolen bestyrelse har 
tidligere gjort opmærksom på, at det 
var vigtigt at holde øje med, om 
skolen modtog midler til at løse 
”Ukraineopgaven”.  
 

3. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 

 FRU-møde 
Limfjordsskolens bestyrelse mødte 
talstærkt op. 
 
Skolerne generelt rettede kritik af, at 
politikerne ikke har været hverken 
synlige eller en del af 
strukturprocessen. Man havde haft en 
forventning om politisk deltagelse i 
møderne med skolernes personale og 



 
bestyrelser. Punktet fyldte ikke meget 
på mødet. 
 
Gennemgang af ”Barnets Lov fyldte 
halvdelen af mødet”. 
 
Segregering og inklusion var også 
dagsordenssat. Struer Kommune 
ligger med et højt segregeringstal, 
det er bestyrelsens holdning, at det er 
usagligt at sammenligne Struer 
Kommune med Holstebro Kommune. 
 
Formanden har forsøgt at få kontakt 
med bestyrelsesmedlem Janni H. 
Pedersen, da hun er fraværende ved 
bestyrelsesmøderne uden afbud. 
Andre medlemmer har også forsøgt at 
kontakte hende på Aula. Begge dele 
uden held.  
 
Bestyrelsen er interesseret i, om 
personalet er klædt på til at modtage 
den nye elevgruppe i Lagunen. Alice 
Petersen fortæller, at der udvælges et 
kompetent personale, der kan 
varetage opgaven. Det er vigtigt, at 
der orienteres i Lagunens 
forældregruppe om den nye 
målgruppe.  
 
Det er væsentligt at være 
opmærksom på, at elever med eks. 
autismespektrumforstyrrelser kan 
være udfordrede i vores special-SFO, 
Sejlet. Der er fokus på 
personalenormeringen.  
 
Der besluttes, at elevrådet fremover 
er på som første punkt 
 

4. Fast punkt: 
Nyt fra elevrådet 
 

 Hvordan kan der skabes mere ro i 
pauserne i overbygningen? Det 
efterlyses, at der både sættes fokus 
på inde- og udefaciliteter. 
Særligt fokus på fodboldbanen – 
målnet og opstribning.   
 
Der er et stort behov for en fordeling 
af området. 

 
Limfjordsskolens Dag har været 
drøftet. Dagen afholdes den sidste 
fredag i august.  
Forslag: 



 
Tur til Djurs Sommerland 
 
Kulturdag, eksempelvis med en 
messe hvor man kan præsentere 
andre lande. 
Der skal vælges elever til en 
arbejdsgruppe, der, sammen med 
ledelsen og medarbejdere, kan 
udvikle og planlægge dagen.  
 
Barnets lov er fremlagt for eleverne. 
 
Meddelelsesbogen er drøftet. 
Halvdelen af elevrådet havde ikke 
hørt om meddelelsesbogen.  
 
Bestyrelsen ønsker, at der vælges 
elevråd tidligere på året- indenfor de 
første to uger. 
 
Der er fremadrettet to lærere, der har 
ansvaret for elevrådet. 
 
Elevrådet skal have kontakt til 
indskolingen, så deres stemme også 
er repræsenteret.  
 

5. Mål- og indholdsbeskrivelse for SFO 
 

 Punktet er til godkendelse i 
bestyrelsen. Se bilag. 
 
Ud over at efterleve gældende 
lovgivning og lokale politikker skal 
beskrivelsen også afspejle den lokale 
praksis.  
 
Godkendt. 

6. Nye principper for 
forældresamarbejdet i Lagunen 

 Punktet er til godkendelse i 
bestyrelsen. Se bilag. 

  
           Ud over at efterleve gældende  
           lovgivning og lokale politikker skal 
           beskrivelsen også afspejle den lokale 
           praksis. 
 
Godkendt. 

7. Revision af principper for elevernes 
digitale dannelse 

 Se bilag 
 
          De eksisterende principper er fra 2016 
 
          Klassesæt fra 0. – 2. skal præciseres. 
 
          Principperne skal fortsat afspejle, at vi 
          vil det digitale og er interesserede i  
          medieforståelse og etik på området. 
 



 
          Vægtningen af det digitale og analoge 
          drøftes. 
 
         Casper Sand udarbejder et udkast til  
         principper på området til det  
         kommende bestyrelsesmøde.  
 

8. Skolebestyrelsesvalg 2024  Rekruttering af nye medlemmer til 
bestyrelsen 
To forældre har meldt deres 
kandidatur. Bestyrelsen opfordres til 
at reklamere for bestyrelsesvalget. 
 
Elevrådet opfordres til at sætte valg 
til bestyrelsen på dagsordenen i 
elevrådet.  
 

 Der skal udpeges to medlemmer til 
valgbestyrelsen 
Anne Friis 
Carsten Borrisholt 

 
9. Punkter til næste møde: 

 
 

 
 Principper for elevernes digitale 

dannelse.  
 

 


